

JOB OPPORTUNITY

LAND DEVELOPMENT TECHNOLOGIST (Junior Level)

The Town of Grand Falls is receiving applications for a full-time position as Land Development Technologist in the Land Use Planning Department. The successful candidate shall be fluently bilingual, be able to work with Microsoft Windows, and possess a Bachelor's degree in Geography or a college diploma in planning and development or in civil engineering technology or a related field.

For more information, please go to: **www.grandfalls.com**

Deadline for applying: Friday, November 30, 2018 at 4:00 p.m.

Forward applications to:

Peter Michaud, CAO
131 Pleasant Street Suite 200
Grand Falls NB E3Z 1G6

OFFRE D'EMPLOI

TECHNOLOGUE EN AMÉNAGEMENT DU TERRITOIRE (Niveau Junior)

La municipalité de Grand-Sault reçoit présentement les candidatures pour un poste de Technologue en aménagement à temps plein pour le service d'utilisation des terres. Le candidat ou la candidate choisi sera couramment bilingue, pourra travailler avec "Microsoft Windows" et devra posséder un Baccalauréat en Géographie ou un diplôme collégial en aménagement et urbanisme ou en technologie du génie civil ou dans une discipline connexe.

Pour plus d'information, S.V.P. visiter : **www.grandsault.com**

Date limite pour candidatures: Le vendredi, 30 novembre 2018 à 16 heures.

Faire parvenir vos demandes d'emploi à:

Peter Michaud, directeur général
131 rue Pleasant Suite 200
Grand-Sault NB E3Z 1G6